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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de 
Vereniging Partin gehouden op 08 juni 2021 in een 
online setting 

 

Aanwezig: 5 bestuursleden, 3 teamleden en 37 leden. Er zijn afmeldingen 
ontvangen van 6 leden.  

 
01. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. De agenda wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 
 

De voorzitter van de vergadering stelt de leden van het bestuur 2020 en het 
team voor.  
 

02. Vaststelling notulen van de vorige vergadering 
De notulen van de vergadering van 25-06-2020 wordt ongewijzigd vastgesteld.  

Er wordt gevraagd of het aantal leden dat bij de vergadering aanwezig is 
voldoende is voor een rechtsgeldige vergadering. Ja, er zijn er genoeg. In de 
statuten is hiervoor geen quorum vastgelegd.  

 

Uitslag stemming over de vraag: ”Gaat u akkoord met de notulen?” 
Ja - 19 
Nee - 0 
Blanco - 7 
Onthouding - 4 
 

03. Uitvoering beleidsplan 2017 – 2021 
De voorzitter brengt verslag uit over de manier waarop in het verslagjaar 
uitvoering is gegeven aan het Beleidsplan 2017 – 2021. Een meer uitgebreide 

bespreking vindt u in het jaarverslag 2020. 
 

Naar aanleiding van de samenwerking met het “I do” project van de RSM van de 
Erasmus universiteit wordt gevraagd hoe men aan dit project kan deelnemen. De 
bij het project betrokken studenten zullen een vragenlijst rondsturen, aan de 

hand van de reactie zullen ze een aantal stichtingen selecteren.  
 

04. Voorstel beleidsplan 2022 – 2016 
De secretaris presenteert de beleidsvoornemens voor de komende periode van 
vijf jaar.  

Naar aanleiding van de zin op p. 19: “Het bestuur is van mening dat Partin zich 
in de komende beleidsperiode moet ontwikkelen van een vrijwilligersclub naar 

een stabiele professionele organisatie”. Wordt gevraagd of het bestuur een 
tegenstelling ziet tussen ‘vakkundige professionals’ en ‘amateuristische 
vrijwilligers’. En, in het verlengde hiervan. Wat volgens het bestuur de 

meerwaarde is van betaalde krachten.  
 

Bovengenoemde tegenstelling ziet het bestuur beslist niet. Het idee dat dit het 
geval zou zijn wordt veroorzaakt door een ongelukkige formulering. De 
meerwaarde van betaalde krachten ligt volgens het bestuur vooral in de borging 
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van continuïteit en stabiliteit van de organisatie. Dit is in het afgelopen jaar ook 
als zodanig door het bestuur ervaren. Het beleidsplan zal op dit punt aangepast 

worden.  
 

Uitslag stemming over de vraag: “Gaat u akkoord met het voorgestelde beleidsplan 
2022-2026?” 
Ja - 26 
Nee - 1 
Blanco - 4 
Onthouding - 3 
 

05. Jaarverslag Stichting en Vereniging Partin 2020 
Dit is inhoudelijk aan de orde geweest onder agendapunt 03.  

 
06. Financieel verslag van de Stichting en de Vereniging Partin 2020 
De penningmeester presenteert het financieel verslag 2020 van de Stichting 

Partin en van de Vereniging Partin. Een uitgebreid financieel verslag vindt u in 
het jaarverslag 2020. 

 
07. Begroting van de Vereniging Partin 2021 
 

08. Verslag Kascommissie en décharge bestuur. 
 

Décharge van het bestuur wordt in stemming gebracht. Het bestuur vraagt de 
ledenvergadering akkoord te geven voor het gevoerde algemene en financiële 
beleid. Gaat u akkoord met het gevoerde beleid? 

 
Gaat u akkoord met het gevoerde beleid? Plus décharge bestuur 
Ja - 29 
Nee - 0 
Blanco - 1 
Onthouding - 4 
 
De ALV stemt in met het gevoerde beleid gedurende 2020 en verleent het 

bestuur décharge. 

 
Tevens wordt er gestemd over de voorgestelde begroting.  
Gaat u akkoord met de begroting 2021? 
Ja - 19 
Nee - 1 
Blanco - 8 
Onthouding - 5 
 

09 Bestuurswisseling  
Geen van de bestuursleden is aan de beurt van aftreden. Echter, Bart Tabbingh 

Suermond heeft laten weten zich terug te willen trekken als bestuurslid. De 
voorzitter dankt hem voor zijn inbreng in het afgelopen jaar en vraag de leden 

kandidaten voor een bestuursfunctie voor te stellen of zichzelf kandidaat te 
stellen.  
 

10. Aftreden en benoeming leden kascommissie 2020. 
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De kascommissie bestond in 2020 uit Kees van Ginkel en Ad Waayers. Voor het 
boekjaar 2021 zullen Ad Waayers en Lisanne Spanbroek de kascommissie 

vormen.  
 
11. Rondvraag en sluiting. 

 
Vraag: kan er een bijeenkomst georganiseerd worden over de problemen met 

banken (i.v.m. anti witwas e.d.).  
Antw. : ja, dat kan en dat zullen we zeker doen. 
 

Vraag: Is er materiaal dat gebruikt kan worden voor het werven van ‘vrienden 
van Partin’.  

Antw.: Ja, dat is er en het zal aan leden die dat willen worden toegezonden.  
 

Opmerking: de interactie tussen leden en bestuur is (te) beperkt. 
Antw.: mee eens, meer bijeenkomsten waarbij we weer fysiek aanwezig kunnen 
zijn kunnen di enigszins ondervangen. Verder staat het bestuur open voor 

suggesties en zal zelf ook met ideeën komen.  
 

Vraag: kan er een landenplatform over Filipijnen komen? 
Antw.: ja, daar gaan we voor zorgen.  
 

Opmerking: ‘Het Beleidsplan vind ik erg goed uiteengezet’. 
Antw.: In dank aanvaard.  

 
De voorzitter dankt alle deelnemers voor hun aandacht en inbreng en sluit de 
vergadering om 21.25 uur.  

 
 


